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 Protokół nr 52/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 20 kwietnia 2020 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 52 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość tj. za pomocą 

środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji. 

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: p. Starosta - Andrzej Ochlak, p. Wicestarosta - Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: p. Barbara Grzywacz, p. Teresa Łątkowska,               

p. Marcin Buliński, Sekretarz Powiatu - Ewa Kalisz – Górzkowska oraz Główna Księgowa – 

Jolanta Jamroży. Pan Starosta potwierdził obecność w/w osób, w posiedzeniu uczestniczyło 5 

członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. 

 

Posiedzenie otworzył pan Starosta, który przedstawił propozycję porządku obrad 52 zdalnego 

posiedzenia Zarządu. 

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 1.  

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu          

Nr 51/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 51/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Pan Starosta zaproponował, żeby nie odczytywać całej treści poszczególnych projektów 

uchwał, natomiast odczytywać tylko tytuły uchwał.  

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty.  

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na likwidację majątku trwałego Zarządu Dróg Powiatowych w 

Nowym Mieście Lubawskim z siedzibą w Kurzętniku. 

Pan Starosta poinformował, że uchwała dotyczy likwidacji poprzez złomowanie pojazdów tj. 

FIAT 188 PUNTO oraz FIAT DUCATO 100L.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Pan Starosta zaproponował, żeby pozytywnie zaopiniować zamiar zaliczenia do kategorii dróg 

gminnych nowo wybudowaną drogę łączącą ulicę Grunwaldzką z ulicą Kolejową położoną w 

Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Gminy Kurzętnik w 

sprawie przebudowy drogi powiatowej Nr 1248N na odcinku Tereszewo – Kąciki – 

Nielbark (wniosek mieszkańców wsi Kąciki). 

 

Pan Starosta stwierdził, że w jednym punkcie omówi dwa wnioski tj. z Gminy Kurzętnik oraz z 

Gminy Grodziczno. Poinformował, że są to już kolejne wnioski dotyczące naszych inwestycji 

drogowych. Dodał, że Członkowie Zarządu otrzymali w materiałach propozycje odpowiedzi na 

w/w wnioski /odpowiedzi zostały przygotowane przez ZDP/. Nadmienił, że na poprzednie 

wnioski odpowiadaliśmy, iż na dzień dzisiejszy  nie jesteśmy w stanie wskazać kolejnych dróg 

do dofinansowania. W sytuacji, kiedy będą typowane kolejne drogi do przedsięwzięć 

inwestycyjnych to będą omówione kwestie dotyczące poszczególnych dróg.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy do omawianych wniosków są jakieś uwagi. 

Pan Buliński stwierdził, że nie ma uwag jeśli chodzi o omawiane wnioski. Dodał, że 

odpowiedzi na wnioski, które zostały zaproponowane są jak najbardziej słuszne. Stwierdził, że 

jest zbyt dużo niewiadomych w tym trudnym czasie, trzeba jeszcze odczekać i wtedy zostanie 

podjęta decyzja. 

Pani Grzywacz podzieliła zdanie pana Bulińskiego. Dodała, że zaproponowane odpowiedzi na 

wnioski są bardzo wyczerpujące. 

Pani Łątkowska również przychyliła się do zaproponowanych odpowiedzi. 

Pan Wicestarosta stwierdził, że zaproponowane odpowiedzi są wystarczające. 

Pan Starosta poinformował, że wnioski tj. z Gminy Kurzętnik oraz z Gminy Grodziczno zostały 

rozpatrzone i zostaną wysłane odpowiedzi o zaproponowanej a następnie zatwierdzonej przez 

Członków Zarządu treści. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 2. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosków z Gminy Grodziczno 

w sprawie budowy chodnika w Kuligach oraz wykonania kolektora deszczowego w 

Zajączkowie (wnioski z zebrania wiejskiego w Zajączkowie) 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia zmian do regulaminu organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta poinformował, że zmiana regulaminu PCPR dotyczy uzupełnienia go o zapis 

dotyczący realizacji zadań związanych z obronnością tj. realizacji „Stałych Dyżurów” w 

siedzibie jednostki.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 

Automobilklub Nowomiejski o przesunięcie terminu realizacji zadania publicznego. 

 

Pan Starosta poinformował, że w/w stowarzyszenie wnioskuje o przesunięcie realizacji zdania 

pn. „Wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej” do 30 listopada 2020r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy przychylają się do pozytywnego rozpatrzenia 

wniosku. 

Członkowie Zarządu przychylili się do pozytywnego rozpatrzenia wniosku. Za głosowali:        

A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Nowomiejskiego 

Klubu Sportowego o przesunięcie terminu realizacji zadania publicznego. 

 

Pan Starosta poinformował, że w/w stowarzyszenie wnioskuje o przesunięcie realizacji zdania 

pn. „Mittyng Dzieci i Młodzieży I Memoriał im. Marka Kowalskiego” do 30 listopada 2020r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy przychylają się do pozytywnego rozpatrzenia 

wniosku. 

Członkowie Zarządu przychylili się do pozytywnego rozpatrzenia wniosku. Za głosowali:        

A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 

KGW w Łąkorzu o przesunięcie terminu realizacji zadania publicznego. 

 

Pan Starosta poinformował, że w/w stowarzyszenie wnioskuje o przesunięcie realizacji zdania 

pn. „ I dla ucha i dla ciała łączy się społeczność cała” do 30 października 2020r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy przychylają się do pozytywnego rozpatrzenia 

wniosku. 

Członkowie Zarządu przychylili się do pozytywnego rozpatrzenia wniosku. Za głosowali:       

A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 6. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie sprzedaży ambulansu medycznego typu C – Volkswagena 2EKE2 Crafter 2.0 

stanowiącego własność Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta zaproponował cenę wywoławczą w wysokości 7000 zł brutto, natomiast wadium 

w wysokości 300 zł brutto. Ponadto poinformował, że wadium należy wpłacić do dnia 

28.04.2020r. Dodał, że ostateczny termin składania ofert ustala się na dzień 29.04.2020r. do 

godz. 12.00, również w tym dniu nastąpi otwarcie ofert przez komisję przetargową o godz. 

12.15. Ponadto w załączniku do uchwały pkt. 13. 1 otrzymuje brzmienie: „Przystępując do 

przetargu oferent  do dnia 28.04.2020 r. zobowiązany jest wnieść wadium  w formie pieniężnej, 



4 

 

w wysokości 300,00 zł (słownie: - trzysta złotych 00/100) na rachunek bankowy nr 81 1020 

3583 0000 3102 0051 0859”.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi lub inne propozycje dotyczące ceny 

wywoławczej, wadium oraz przedstawionych terminów. 

Pan Buliński zapytał jaka była w poprzednim przetargu zaproponowana cena wywoławcza. 

Pan Starosta odpowiedział, że niestety nie pamięta poprzedniej ceny wywoławczej. 

Członkowie nie zgłosili innych propozycji, przychyli się do ceny wywoławczej, wadium oraz 

terminów zaproponowanych przez pana Starostę.   

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 8 do arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

Pan Starosta poinformował, że aneks nr 8 związany jest z powrotem ze zwolnienia lekarskiego 

nauczycieli wychowania fizycznego oraz przyznanym nauczaniem indywidulanym dla 

uczennicy I klasy Technikum im. Noblistów Polskich w Zespole Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku.    

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 9 do arkusza organizacji roku szkolnego 2019/2020 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta poinformował, że aneks nr 9 związany jest z zakończeniem realizacji 

indywidualnego nauczania dwóch uczniów  Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.   

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu Wyeliminowanie terytorialnych różnic w 

możliwości dostępu do szerokopasmowego internetu o wysokich przepustowościach – 

Zdalna szkoła. 

Pan Starosta poinformował, że wniosek został złożony 02.04.2020r., podpisało go dwóch 

Członków Zarządu tj. p. M. Buliński oraz p. B. Grzywacz. Dodał, że w projekcie można 

uzyskać maksymalne dofinansowanie w wysokości 70 000 zł, powiat wnioskuje o 

dofinansowanie w wysokość 69 840 zł, co daje 100 % dofinansowania, bez wkładu własnego 

powiatu. Nadmienił, że 10 kwietnia została ogłoszona lista rankingowa dotycząca 

dofinansowania, na której znalazł się Powiat Nowomiejski.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacjami 

Dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji dotyczącymi funkcjonowania 

jednostki w związku z przeciwdziałaniem Covid-19.  

 

Pan Starosta poinformował, że są to informacje dotyczące funkcjonowania jednostki w związku 

z przeciwdziałaniem Covid-19.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionych informacji. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Informacje stanowią załączniki Nr 7 i 8. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

finansowej przeprowadzonej w Zaocznym Liceum Ogólnokształcącym dla Dorosłych w 

NML. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 9. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim.  

Pan Starosta poinformował, że zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa 

Powiatowego dotyczą zmian w przepisach regulujących funkcjonowanie Wydziału 

Komunikacji i Transportu. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Wniosek Naczelnika Wydziału Komunikacji i Transportu stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany uchwały zmiany uchwały nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm. 

 

Pan Starosta poinformował, że projekty uchwał dotyczące zmian w WPF i w budżecie były już 

omawiane na posiedzeniu 19 marca 2020r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionych projektów uchwał 

tj. do zmian w WPF i do zmian w budżecie. 

Pan Buliński zapytał o zmniejszenie w dziale dotyczącym dróg publicznych, chodzi  o kwotę           

1 904 000zł . 

Pan Wicestarosta wyjaśnił, że dotyczy to drogi Łąkorz – Łąkorek, środki były zaplanowane w 

2019r. 

Pan Starosta odpowiedział, że środki były zabezpieczone w budżecie w roku 2019, natomiast w 

budżecie na rok 2020 trzeba je zdjąć, ponieważ tych środków już nie ma w budżecie. 

Pozostali Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag do WPF i do budżetu powiatu na rok 

2020. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr XV/94/2019 Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r.  w sprawie uchwalenia budżetu 

powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze stanowiskami 

Konwentów Powiatów. 

 

Pan Starosta poinformował, że stanowiska dotyczą m.in. : sytuacji w domach opieki społecznej,  

dostosowania miesięcznego poziomu wynagrodzenia dla pielęgniarek i innego personelu 

medycznego pracującego w domach pomocy społecznej, oraz dostosowania minimalnego 

miesięcznego poziomu wynagrodzenia dla pracowników samorządowych. 

 

Stanowiska Konwentu Powiatów Województwa Warmińsko – Mazurskiego stanowią 

załączniki nr 11, 12, 13, 14. 

Stanowiska Konwentu Powiatów Województwa Lubuskiego stanowią załączniki nr 15, 16. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Buliński zapytał na jakim etapie jest rozpatrzenie wniosku dotyczącego wykonania 

przejścia dla pieszych w miejscowości Gwiździny.  

Pan Starosta odpowiedział, że wniosek dotyczący przejścia dla pieszych został rozpatrzony 

pozytywnie przez Urząd Wojewódzki i przeszedł do drugiego etapu.  

Pan Buliński zapytał kiedy można się spodziewać ostatecznego rozstrzygnięcia wniosku. 

Pan Starosta odpowiedział, że na dzień dzisiejsze nie mamy jeszcze takich informacji.  

Pani Łątkowska zapytała jak wygląda sytuacja w Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

Pan Starosta odpowiedział, że dyrektor DPS codziennie składa meldunek odnośnie sytuacji w 

jednostce. Poinformował, że zarówno podopieczni jak i pracownicy mają mierzoną temperaturę 

ciała, jednostka posiada środki dezynfekujące oraz środki ochrony osobistej. Ponadto dodał, że 

jednostka posiada duży zasób testów na obecność koronawirusa, są przeszkolone osoby do 

pobierania wymazów. 

Pani Łątkowska zapytała, czy pracownicy zatrudnieni w DPS w Grodzicznie pracują jeszcze w 

innych jednostkach. 

Pan Starosta odpowiedział, że z tego co wie to pracownicy są zatrudnieni tylko w DPS w 

Grodzicznie. 

Pan Buliński zapytał jak szpital radzi sobie w sytuacji pandemii koronawirusa, czy mają 

dostateczną ilość środków ochrony osobistej. 

Pan Starosta odpowiedział, że szpital jest zaopatrywany w maseczki, gorzej jest z 

profesjonalnymi ubraniami ochronnymi, które muszą posiadać określone atesty i spełniać 

określone wymogi. Poinformował, że zgodnie z poleceniem Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego trzeba przygotować miejsce przyjęć tylko dla pacjentów z podejrzeniem 

koronawirusa. Ponadto dodał, że jest problem z ilością kadry lekarskiej. 

Pan Starosta poinformował, że otrzymaliśmy informację, iż jesteśmy na liście rankingowej jeśli 

chodzi o dofinansowanie zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. Nr 538 

Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Skarlin – Nawra”. Dodał, że 

najprawdopodobniej inwestycja będzie dofinansowana w wysokości 70 % kosztów zadania.     
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W związku z powyższym w/w inwestycję będzie trzeba jak najszybciej wprowadzić do budżetu 

powiatu. 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


